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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over in
beslag genomen honden.
(Ingezonden 29 januari 2010)

1
Kunt u toelichten wat de stand van
zaken is rond de agressietest voor
agressieve honden?

2
Kunt u uiteenzetten of de test al
gevalideerd is en of er
gedragsdeskundigen van
verschillende kennisinstituten
betrokken zijn bij ontwikkeling en
validatie van de test?

3
Is het waar dat sommige in beslag
genomen honden, bij afwezigheid
van hun baasje, niet benaderbaar zijn
na inbeslagname en daarom
geëuthanaseerd worden zonder
gedragstest? Zo nee, wat is de
procedure in dergelijke gevallen?

4
Ziet u mogelijkheden de baas van in
beslag genomen honden te betrekken
bij de agressietest? Zo ja, op welke
wijze? Zo nee, waarom niet?

5
Bent u bereid de baas in staat te
stellen een externe deskundige
(bijvoorbeeld een hondentrainer) in te
schakelen om de mate van
handelbaarheid van de hond te

beïnvloeden? Zo ja, volgens welk
protocol? Zo nee, waarom niet?

6
Kunt u uiteenzetten of er honden
worden geëuthanaseerd volgens de
regeling wanneer ze niet te testen zijn
volgens de (nog niet gevalideerde)
testmethode?

7
Kunt u toelichten welk bedrag is
uitgetrokken voor het ontwikkelen
van de gedragstest en de validatie
daarvan, en of deze procedure
openbaar is aanbesteed? Zo ja, kunt u
specifiek zijn in de bedragen en wijze
van aanbesteden? Zo nee, waarom
niet?

8
Kunt u uiteenzetten welke protocollen
gevolgd dienen te worden bij de
opslag van in beslag genomen
honden en wanneer de agressietest
wordt uitgevoerd? Zo ja, op basis van
welke wetenschappelijke adviezen
zijn deze protocollen opgesteld? Zo
nee, waarom niet?

9
Kunt u expliciteren welk bedrag is
uitgetrokken voor de opslag van in
beslag genomen honden op
jaarbasis? Zo ja, kunt u specifiek zijn
in de bedragen en wijze van
aanbesteden? Zo nee, waarom niet?

10
In welke mate wordt rekening
gehouden met het welzijn van het
dier in de opslag, met het oog op

voldoende beweging, aandacht en
frisse lucht, en hoe wordt hierop
toegezien?

11
Deelt u de mening dat voor het
welzijn van het dier en het succes van
rehabilitatie het belangrijk is dat er
voldoende professionele trainers met
de honden werken? Zo ja, is het waar
dat honden in de opslag niet een
verplicht socialisatieprogramma
ondergaan, en het grootste deel van
de omgang met de honden door
vrijwilligers wordt gedaan en niet
door professionele trainers? Zo nee,
waarom niet?

12
Vindt er controle plaats van de
opslaghouders en opslaglocaties? Zo
ja, door wie, en op welke termijn
kunnen die rapportages – zonder de
privacy van de opslaghouders te
schenden – worden ingezien? Zo nee,
waarom niet?

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
23 februari 2010)

De aan mij toegezonden vragen,
gesteld door het lid Thieme (PvdD)
over in beslag genomen honden,
kunnen tot mijn spijt niet binnen de
gebruikelijke termijn worden
beantwoord. Dit vanwege de
gezamenlijke beantwoording met de
minister van Justitie.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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